
	 	
 
 
 
 
 
Interpellation till Fredrik Sneibjerg, Ordförande i KSPU  
Kommunfullmäktige 2017-11-29 
 
 
Vikten av tätortsnära grönområden kring Hemmesta? 
 
Tätortsnära grönområden har redan idag stor betydelse för många Värmdöbor och de 
kommer att bli än viktigare i takt med att nya områden på Värmdö exploateras. I 
Länsstyrelsens medborgarundersökning för 2017 framgår det att Värmdöborna uppskattar 
närheten till grönområden: 74 procent anser att det är mycket viktigt och ytterligare 22 
procent att det är ganska viktigt att ha nära till grönområden för att boendemiljön ska vara 
attraktiv. Faktum är att Värmdöborna utmärker sig som de i Stockholms län som tycker att 
detta är allra viktigast. Många väljer helt enkelt att bo på Värmdö just för närheten till 
naturen.  
 
Redan i dag pekar både vår Översiktsplan och vår Naturreservatsplan på vikten av 
tätortsnära grönområden, samtidigt finns inte något skyddat grönområde planerat kring 
Hemmesta, vår näst största centralort. Detta trots att Hemmesta storskog innehåller höga 
natur-, kultur- och friluftsvärden och att Hemmesta sjöäng, ett rikt rekreationsområde för 
fågel, fisk och människa, har bildats.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bild från Värmdö kommuns 
Naturreservatsplan. 

 
 
I Hemmesta centrum ska det byggas ytterligare 700 bostäder och enligt Värmdös 
befolkningsprognos kommer Värmdölandet växa till 15.400 invånare till år 2026.  
Miljöpartiet tycker att det är rimligt att även boende i området kring Hemmesta har tillgång 
till ett skyddat tätortsnära grönområde. Med anledning av det undrar vi: 
 

- Anser du att det bör finnas ett skyddat tätortsnära grönområde i Hemmesta? 
- Vill du utreda möjligheten att skapa ett naturreservat i Hemmesta storskog? 
- Finns en vilja hos Alliansen att köpa mark i Hemmesta storskog för att bilda ett 

naturreservat? 
 
Filip Joelssson och Hanna Thorell 
Miljöpartiet de gröna i Värmdö 
 


